
POSTPENSJONISTENE I Buskerud 

Styremøte onsdag 8.5.2024 kl 1000 Drammen postterminal 

Til stede: Svein Arne Fossbakken, Ingrid Orhagen, Tor Arne Jakobsen, Ragnhild Gullbring, Stig 
Arild Rønning, Liv Berit Kristiansen og Aud Moss 
 

 

Dagsorden  
 
Saksliste: 

1. Referater 
2. Orienteringer 
3. Medlemsmøtet 29. mai 
4. Tur til Halden 
5. Virksomheten til høsten 
6. Muligheter for å søke om penger i fond og legater? 
7. Eventuelt 

 

 
Ad punkt 1: Referater: Styremøte 20.3. Godkjent 
 
Ad punkt 2: Orienteringer: Svein Arne har vært til stede som observatør på møte til 
Pensjonistforbundet i Buskerud.  
Svein Arne sender mail til Stortinget vedr besøk dit. 
Svein Arne og Ragnhild skal delta på landsmøte 3.-4. juni på Quality Airport Hotel Gardermoen.  
Ingrid: Faktura fra Lotteritilsynet på kr 2000, gjelder ny forhåndsgodkjenning da det nå er 
endringer i lovverket. Vi har ca kr 300.000 på konto. Ingrid sjekker ut vedr kort til vår bankkonto. 
Ragnhild jobber videre å få inn mailadr til medlemmer. Det har vært litt fram og tilbake vedr antall 
medlemmer, men det er 307 personer som pr i dag har betalt medlemsskap. 
Tur- og aktivitetskommiteen jobber med bl a å få til en tur med Krøderbanen.  
 
Ad punkt 3: Medlemsmøtet 29. mai 
Yngve Kristiansen starter kl 11, holder på i 45 min .Svein Arne informerer litt, så vil Ragnhild 
fortelle litt om hva tur- og aktivitetskommiteen jobber med.  
Liv Berit tar imot påmeldinger, Ragnhild må huske på å ta med høyttaleren. Stig overtar årene fra 
Liv Berit.  
 
Ad punkt 4: Tur til Halden: Arne Moen ønsker deltagere velkommen ved Th Liens Turbillag, 
resten kommer på etter hvert på veien til Drammen. 42 deltagere har meldt seg på. Reiseleder 
betaler ikke for turen. Det er reservert plasser på båten på hjemveien.  
All honnør til tur- aktivitetskommiteen for strålende jobbing hittil! 
 
Ad punkt 5: Virksomheten til høsten 
Hvor skal møte i oktober være? Menyen på medlemsmøte i Solbergelva avklares på styremøte 
5.juni. Ragnhild undersøker mulige steder for julemøte.  
Hva med formelle treffpunkter der foreningen betaler?  
 
Ad punkt 6: Muligheter for å søke om penger i fond og legater? 
Hva med å søke midler fra Fagforbundet avd Post og Finans? Vi har fått tilsendt søknadsskjema 
og retningslinjer. Stig sjekker ut mulighet for å søke penger i fond og legater. 
 
Ad punkt 7: Eventuelt 
Tor Arne sjekker ut mulighet for musikquiz ved Magne Frydenlund til medlemsmøte i oktober. Hva 
med foredragsholdere gjennom Pensjonistforbundet? Hva med info fra Hjelpemiddelsentralen?  



 
Mjøndalen 20.5.2024 
 
Aud Moss 
Referent 
 

Neste styremøte er  

onsdag 5.6. 2024 
kl 1000 på postterminalen 


